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Geachte mevrouw Janssen,

Met uw brief van juni 2077 stelde u het college artikel 41 vragen over wijkverpleging voor

cliënten van Brabantzorg die verzekerd zijn bij VGZ. Dit naar aanleiding een artikel in het

Brabants Dagblad van 1 juni 2077 jl. Wij beantwoorden uw vragen als volgt:

Algemeen:

De Nederlandse Zorgautoriteit (NZa) is de instantie die is aangewezen om toezicht te houden.

Zij bepalen of de zorgverzekeraars en zorgaanbieders voldoen aan hun wettelijke zorgplicht,

die is vastgelegd in deZorgverzekeringswet. De NZa controleert of de verzekerde van VGZ de

zorg krijgt waar hij/zij recht op heeft, ongeacht bij welke aanbieder.

Als gemeente hebben we hierin geen formele rol. We zijn niet verantwoordelijk voor (de

financiering van) wijkverpleging. Maar we staan erop dat inwoners de zorg krijgen die zij

nodig hebben. Mensen wonen steeds langer thuis. Voldoende en gemakkelijk toegankelijke

wijkverpleging is daarom belangrijk. Net als afstemming hierover met de Wmo-taken van de

gemeente. Het zorgaanbod voor inwoners moet passend en sluitend zijn.

1. Gaat u in gesprek met BrabantZorg over de gevolgen van deze problematiek?

Antwoord:
Wij hebben samen met het college van 's-Hertogenbosch een gesprek geTnitieerd met de

verzekeraar en enkele aanbieders. Dit gesprek heeft op vrijdag 16 juni plaatsgevonden.

Partijen hebben verkend waar kansen en oplossingen liggen waar het gaat om de



Oss
Volgvel

2

Ons kenmerk

wijkverpleging. Daarbij is ook gekeken naar de aansluiting met de Wmo-taken die wij als

gemeente hebben. Een gezamenlijke conclusie is dat zorgaanbieders een groot probleem

hebben om voldoende goed gekwalificeerde wijkverpleegkundigen te vinden. Dit is een grote,

langdurige uitdaging die de inspanning vraagt van veel partijen.

Aan dit arbeidsmarktprobleem wordt in gezamenlijkheid al hard gewerkt. Dat gebeurt via het

regionale projectTransvorm. Maar mogelijk kunnen we als gemeenten eveneens een bijdrage

leveren.

Ook is gesproken over de financiering van de wijkverpleging. Voor alle partijen is het van

groot belang dat er goede en voldoende wijkverpleging is. En dat de verbinding met welzijn,

huisartsen en specialistische zorg sterk is. De groeiende vraag vraagt om andere oplossingen.

2. Kunt u in samenspraak met Brabantzorg bespreken en bekijken of cliënten in de

problemen komen?

Antwoord: Wij hebben hierover gesproken met BrabantZorg. Het probleem geldt enkel voor

nieuwe cliënten. Dat betekent dat zij, wanneer zij kiezen voor BrabantZorg, ook weten dat

hieraan financiële consequenties zitten. Zij kunnen ook kiezen voor andere aanbieders.

Cliënten worden ondersteund in dit keuzeproces via Zorgadvies & Bemiddeling van VGZ,

waarnaar BrabantZorg ook in haar brief aan clieinten verwijst.

3. Zijn er tijdelijke financiële oplossingen mogelijk als cliënten in problemen komen?

Antwoord: Cliënten zijn en blijven in de mogelijkheid om de zorg van een andere aanbieder

te krijgen, hoewel dit gegeven natuurlijk vervelend is. De keuzevrijheid is daarmee in het

geding. Maar cliënten worden dus niet gedwongen te betalen voor de zorg; dat bijbetalen

speelt alleen wanneer cliënten besluiten om de zorg van BrabantZorg te ontvangen.

4. Gaat u in gesprek met andere zorginstanties om te inventariseren of er nog meer

cliënten in de problemen komen omdat het geld op zou zijn?

Antwoord:
In het gesprek van vrijdag 16 juni is inderdaad van andere aanbieders ook vernomen dat de

situatie nijpend is. De wijkverpleging staat duidelijk onder grote druk. De gezamenlijke

intentie is om te zoeken naar oplossingen. De partijen hebben afgesproken dat volgende

maand opnieuw een overleg plaatsvindt, waarin we verder uitgewerkte kansen en oplossingen

bespreken. Over de uitkomst en de voortgang houden we u en de gemeenteraad uiteraard op

de hoogte.

Op woensdag 21 juni heeft Wethouder Van de Ven gesproken met de Directie Curatieve Zorg

van het Ministerie van VWS. Daar heeft zij de zorgen rondom de wijkverpleging en onze

inwoners uiteengezet. Het ministerie benadrukt het belang van overleg tussen gemeenten en



Volgvel

3

Drs. M.J.H. van Schaijk

Ons kenmerk

zorgverzekeraars. En zij geven aan dat er in de eerste lijn veel mogelijkheden zijn om tot
goede gezamenlijke afspraken te komen.

De komende weken gaan de gemeenten Oss en's-Hertogenbosch verder praten over hoe zij

hun rol en positie in deze dossiers verder gaan versterken.

Wij hopen u hiermee voldoende geinformeerd te hebben,

Met vriendelijke groet,

Burgemeester en wethouders van Oss.
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W.J.L. Buijs-Glaudemans


